

# STATE OF KUWAIT

### Directorate General of Civil Aviation



# دولة الكويت

# الإدارة العامة للطيران المديي

التاريخ: 2020/04/18

## تعميم رقم (51) CIRCULAR NO

According to the Health instructions followed in the State of Kuwait regarding the limitation of the outbreak of the novel Coronavirus, and based on the respected Ministerial letter dated 16<sup>th</sup> of April 2020, concerning the reception of the official missions, diplomatic, humanitarian, medical, philanthropic and private aircrafts. The following procedures have been determined to regulate the Private flights reception mechanism, effective from Monday 20<sup>th</sup> of April 2020:-

1- Send an operation request to the Directorate General of Civil Aviation, provided that the request must include the information of the flight, Passengers, and aircrew in addition to copies of their traveling documents and also filling out the Confirmation of Health. The request can be sent to the following email:

#### SCHEDULES@DGCA.GOV.KW

- 2- All flights are limited to Kuwaiti citizens, their firstdegree relatives and the domestic workers accompanying them. Also Non-Kuwaitis are prohibited from entering Kuwait International Airport.
- 3- Aircrews are allowed to use the Kuwait International Airport transit hotel if they wish, noting that health procedures are mandatory and will be applied.
- 4- The operating times for private flights will be from 04:00 to 18:00 according to Coordinated Universal Time( UTC).
- 5- All valid circulars issued by the Directorate General of Civil Aviation shall be adhered to.
- 6- This circular is effective from the date of its issuance until further notice.

Note: You can follow the latest health procedures through the Directorate General of civil aviation.

بالإشارة الى الإجراءات الصحية المتبعة في دولة الكويت والخاصة بالحد من انتشار فيروس كورونا وبناءاً على كتاب مجلس الوزراء الموقر الصادر بتاريخ 16 ابريل 2020م بشأن استقبال طائرات المهمات الرسمية والدبلوماسية والإنسانية والطبية والاغاثية والخاصة اعتبارا من يوم الاثنين الموافق 20 ابريل 2020م فقد تقرر تنظيم الية استقبال رحلات الطيران الخاص وفقا للإجراءات التالية:

ارسال طلب التشغيل الى الإدارة العامة للطيران المدني على
ان تشمل تفاصيل الرحلة وتفاصيل الركاب وطاقم الطائرة،
وصور من وثائق سفرهم وتعبئة التعهد الصحي، ويرسل
الطلب على الايميل المعتمد التالي:

### SCHEDULES@DGCA.GOV.KW

- 2- تقتصر الرحلات على المواطنين الكويتيين واقريائهم من الدرجة الأولى والعمالة المنزلية المرافقة لهم، ويمنع دخول غير الكويتيين إلى مطار الكويت الدولي.
- 3- يسمح لطواقم الطائرات باستخدام فندق ترانزيت مطار الكويت الدولي في حال رغبتهم بذلك، وستطبق الإجراءات الصحية المتبعة عليهم.
- 4- مواعيد التشغيل لرحلات الطيران الخاص سوف تكون من الساعة 04:00 حسب التوقيت العالمي (UTC).
- 5- يعمل بجميع التعاميم الصادرة والسارية من الإدارة العامة للطيران المدنى.
  - 6- يطبق هذا التعميم من تاريخ صدوره حتى اشعار آخر.

ملاحظة: يمكنكم متابعة أحدث الإجراءات الصحية من خلال موقع الإدارة العامة للطيران المدنى

مدير عام الطيران المدني

**Director General of Civil Aviation** 

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw

ص. 13001 دونة الكويت – البدالة: بب: 17 الصفاة . ص (+965) 13001 دونة الكويت – البدالة: بب: 17 الصفاة . ص (+965) 24713504 . P.O. Box 17 Safat – P. Code 13001 – State of Kuwait – Operator (+965) 24336699 – IVR (+965) 161 – Fax (+965) 24713504